

Publication Date	3 December 2020
Enforcement Date	4 December 2020
Subject	Temporary extension of clearing hours in the derivatives Clearing System for the purpose of clearing Transactions traded on Oslo Bors ASA Extension temporaire des heures de compensation dans le Système de Compensation Dérivés pour les besoins de compensation des Transactions négociées sur Oslo Bors ASA
Market	Derivatives markets (financial Derivatives only)

~~~~~

As an exception to information set forth in Notice 2020-002, LCH SA hereby publishes a Notice for the temporary extension of clearing hours for the Derivatives Clearing System (only financial derivatives clearing) in relation to Transactions traded on the Oslo market.

In order to ensure the proper registration process of existing Open Positions relating to Transactions traded on Oslo Bors ASA during the migration period from Oslo Bors' current clearing services provider to LCH SA starting on Friday, 4 December 2020, LCH SA has decided to temporarily extend the clearing hours for the Derivatives Clearing System (only financial derivatives clearing). The clearing session will not be closed at 7:30 pm CET as standard cut off time. For the purpose of the Migration, the clearing hours shall be extended until 00:00 CET (midnight). Then, the end of day batch process will be triggered. As a result, the end of day files and messages will be published five hours later than normal hours covering the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Oslo and Paris Derivatives markets (only financial Derivatives).

However, LCH SA reserves the right to extend further the clearing hours as it deems necessary until the migration process has been successfully completed.

If you have any questions and/or remarks, Please contact: [legal.SA@lch.com](mailto:legal.SA@lch.com)

~~~~~

Par exception aux dispositions de l'Avis 2020-002, LCH SA publie ci-après un Avis pour l'extension temporaire des horaires de compensation dans le Système de Compensation Dérivés (concernant les Dérivés financiers uniquement) pour les Transactions négociées sur le marché Oslo.

Afin d'assurer le bon enregistrement des Positions Ouvertes existantes, relatives aux Transactions négociées sur Oslo Bors ASA, au cours de la période de migration de l'actuel fournisseur de services de compensation d'Oslo Bors vers LCH SA, et démarrant le vendredi 4 décembre 2020, LCH SA étendra temporairement les horaires de compensation ce jour pour le Système de Compensation Dérivés (Dérivés financiers uniquement). A ce titre, la session de compensation ne sera pas clôturée à l'horaire habituel de 19h00 CET. Pour les besoins de la migration, les horaires de compensation seront étendus jusqu'à 00h00 CET (minuit), heure à laquelle démarrera la procédure de lot de fin de journée. Par conséquent, les fichiers et messages de fin de journée seront publiés avec un délai de cinq heures sur l'horaire habituel, couvrant les marchés Dérivés (Dérivés financiers uniquement) d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Oslo et Paris.

Toutefois, LCH SA se réserve la possibilité d'une extension additionnelle des heures de compensation si nécessaire jusqu'au terme de la procédure de migration.

Pour toute question ou commentaire,
Merci de contacter : Legal.SA@lch.com

~~~~~